
EKSTRA ORDINÆRET BESTYRELSESMØDE REFERAT

TORSDAG D. 7.9 2023 KL. 8.00

Fremmødte: Jens, Bo, Helle, Allan og Carsten.

Der har været nogle uoverensstemmelser i bestyrelsen som vi fik rettet op på.  Ting der vedrører 
bestyrelsen, tages på bestyrelsesmøderne og kun der.

Finn Kurland vil gerne fortsætte som sekretær. Bo kontakter ham.

Når der aftales ting der skal laves, skal det ske indenfor en kortere periode, ellers giver man 
meddelelse derom.

Toilet gulv: Allans svigersøn aftalte med Bo og Allan at prisen er 5.000.- kr, formanden spurgte om 
der er garanti på arbejdet, Allan fortalte at det var der.

Broen er lavet af Finn efter aftale med bestyrelsen, aftalen er underskrevet af samtlige bestyrelse 
medlemmer, aftalen er endvidere aftalt med bestyrelsen med at Jens og Finn fjerner flamingoen 
som ligger ved rygeovnen.  

Endvidere er det aftale med havneassistenten Kim at havnen donere to stolper af jern til at støtte 
broen sidevers, vi skal selv spørge Rasmus Bovin om at ramme dem ned og selv betale for det, kan 
muligvis lave en god aftale med ham, prisen er 3.400 kr. pr stolpe det er hvad havnen betaler.

John Susés generøse tilbud om at ordne området gratis omkring bådelaugets område, og skure er 
flot, formanden syntes at det måske var en dårlig ide, da havnefogeden måske fik den ide at nu 
blev området holdt af bådelauget, med risiko for ekstra udgift for bådelauget, formanden foreslog 
afstemning og der var flertal for at John ordner området.     

Vedrørende ændringer på skurene, så skal Havnefogeden ALTID spørges først.                                     

Helle kontakter My Shop for at få oprettet Fælleshus til mobile Pay, så det det kan bruges pr. 1. 
oktober 2023

Kontingent o.a. der vedrører bådelauget, skal stadig indbetales til bank.

Næste møde  17. oktober 2023 kl. 9.00

 


